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Red Eléctrica ja ha resolt les 6.125
al·legacions que es van presentar
contra els dos últims trams

Els alcaldes encara no tenen cap resposta però es mostren desesperançats

.
Red Eléctrica ja ha resolt les 6.125 al·legacions que es van presentar aquest
estiu contra els dos últims trams de la MAT que estaven a exposició pública.
Un 43% d'aquestes al·legacions corresponien al tram de Bescanó a Santa
Llogaia d'Àlguema, mentre que el 57% restant feien referència al ramal de
Riudarenes. La companyia no ha especificat si les peticions han estat
acceptades o desestimades i els alcaldes afectats tampoc n'han estat informats,
tot i que es mostren desesperançats.

+ La torre elèctrica que ja s'ha instal·lat a Bescanó. Foto: J.SABATER

De les més de 6.000 al·legacions rebudes durant el període d'exposició pública
dels dos projectes, un centenar corresponien a les presentades per
ajuntaments, propietaris afectats i consells comarcals. La resta eren adhesions
populars promogudes per diverses entitats i corporacions locals. Bàsicament,
totes elles demanaven el soterrament de tota la línia de 400 kV i no només la
interconnexió elèctrica. Malgrat això, alguns ajuntaments hi van afegir
algunes particularitats sobre l'afectació concreta de la seva població.
Fonts de Red Eléctrica han informat que totes les peticions del territori han
estat resoltes. Malgrat això, no va especificar en quin sentit. De fet,
teòricament el termini per contestar les al·legacions acabava el 15 de setembre
passat. Els alcaldes afectats pels dos projectes, però, no han rebut encara cap
notificació de la companyia, malgrat que aquesta assegura que «han estat
contestades».
Santa Coloma està afectada pel ramal de Riudarenes. L'alcalde colomenc,
Antoni Solà (CiU), explica que es «continua en espera i amb esperit
combatiu». Solà considera que l'últim informe que ha presentat el Consell
d'Iniciatives Locals per al Medi Ambient (Cilma) demostra «que es poden
buscar alternatives per al soterrament». Així mateix, l'alcalde de Riudarenes,
Narcís Colomé (CiU), afirma que no tenen coneixement de la resolució de les
al·legacions. «La setmana passada ens vam reunir amb el conseller Castells i
li vam mostrar el nostre malestar per la destrossa que es farà a la zona de
l'Esparra. Es va comprometre a estudiar-ho però, de moment, no tenim
constància de cap canvi», sosté.

Els alcaldes afectats pel tram de Bescanó a Santa Llogaia també es queixaven
que no havien rebut cap resposta, però la gran majoria es mostraven resignats.
«No tenim cap esperança. Seria una sorpresa agradable que acceptessin les
nostres al·legacions», va explicar l'alcalde de Garrigàs, Josep Masoliver
(CiU). Un sentiment extensiu a la resta dels municipis afectats.

En aquest tram i en el ramal de Riudarenes, com que encara no estan aprovats
definitivament, els alcaldes i entitats com l'Associació de Municipis contra la
MAT (AMMAT), no abandonen la lluita i reivindiquen un tracte igual que la
interconnexió. Defensen que les «excuses» per l'alt cost que això suposaria no
estan justificades i consideren que l'Estat no pot obviar la gran oposició del
territori.

«NO TENIM ESPERANÇA»

ANNA PUIG
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